
Åbent referat: nr. 105 
 
Langelands Golf Klub 
 
NOV-2021 

 
mandag den 29. november 

 2021 
 
 

kl. 16.00 
  

 
Indkaldt af: 
 

Kurt Petersen Referat af: Kurt Petersen  

Mødetype: 
 

Bestyrelsesmøde LGK Observatører:  
 

Hans andersen (HA), Peter Rasmussen (PR) 

Ordstyrer: 
 

Annie Borch   

 
Deltagere: 
 
 
Afbud fra: 

Kurt Petersen (KP), Niels Vagn (NV), Tove Nørgaard (TN), Allan Andersen (AA), Annie Borch (AB). Jan Ole 
Jakobsen (JOJ), Helle Pedersen (HP), Jan Frisenette (JF),  
 
Morten Hjortshøj (MH), 

Læs venligst: 
 

 

Medbring venligst: 
 

Kalender  

CC: 
 

 

 

Åbent referat: 
 

 Emne / forhandling Konklusion: Ansv 
 
 

Godkendelse af dagsorden:  
 

Godkendt, med en tilføjelse fra HP der ønsker en debat 
om ølpriser. Tages under husudvalg. 

 

 
 

Godkend og underskrift af referat nr. 104 
 

Godkendt og underskrevet  

1) 
  A   
 
 

Opfølgning fra sidst 
- Adgang til Dropbox (LGK Organisation) 

  
Alle medlemmer har nu adgang til Dropbox. KP har sendt 
invitation til Erik Knudsen 

 
KP 

2) 
  A 
 
 
  B 
  
 
 
  C 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  D 
 
 
  E 

Forretningsudvalg informerer 
- Træner 2022, der afholdes møde med 

Jonas den 30/11 
 

- Skift af bank, se vedhæftede 
 
 
 

- Bestemmelser for udbetaling af 
kørepenge i forbindelse med 
kurser/møder uden for Langeland 
 
 
 
 
 
 
 

- Bestyrelsessammensætning/opgaver. 
 
 

- Opfølgning på møderækken med DGU i 
2017/2018. 
 

 
Opbakning til fortsættelse af samarbejdet med Jonas. 
 
 
KP fremsender de ønskede dokumenter. Alle i 
bestyrelsen sørger selv for aflevering af egen 
dokumentation i banken. 
 
Efter en kort debat blev det vedtaget at ved deltagelse i 
kurser/møder afholdt uden for Langeland, kan der 
udbetales kørselsgodtgørelse efter statens takst B. 
 
NV ønsker en godtgørelse for den kørsel han har i 
forbindelse med afholdelse af arrangementer for grupper 
der spiser i klubben. KP/JF udarbejder et forslag som 
tager udgangspunkt i arrangementer der giver øget 
indtjening i cafeen. 
 
Der var en bred snak om udskiftning i bestyrelsen og i 
den forbindelse hvilken opgaver der skal løses. 
 
Det blev besluttet at AB kontakter DGU med en 
forespørgsel det er muligt at DGU kan stille en konsulent 
til rådighed for en opfølgning i januar/februar 22 
 
 

 
AB/KP 
 
 
KP/Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
JF/KP 



3) 
  A 
 
 
  B 
 
 
 
  C 
 
  D 

Økonomi 
- Medlemssituationen 

 
 

- Balance  
 
 
 

- Debitorliste 
 

- Oplæg til budget 2022 
 

 
241 fuldtidsmedlemmer hvoraf ca. 8-10 har opsagt 
medlemskab 4 LD-medlemmer og ca. 30 flex2 
medlemmer har ligeledes opsagt medlemskabet 
Balancen viser et større overskud set i forhold til budget, 
men der ligger ikke budgetterede udgifter i 
størrelsesordenen ca. 60.000 kr. Balancen blev taget til 
efterretning. 
Blev taget til efterretning 
 
En kort debat om budgettet der endelig godkendes når 
årets regnskab foreligger ultimo januar 22 
 

 

4) 
 

 A 
 
   
  B 

 
 
 

 C 
 
 
 
 
 
 
  D 
 
 
 
 
 
  E 
 
 
 
 
 
 
  F 
 
  G 
   

Rapport fra udvalgene: 
 
Info/PR/hjemmeside 

- Hvad med annonceavis i 2022? 
 
Baneservice: 

- Problemer med Golfbox/Compus 
partner 
 

Turneringsudvalg: 
- Udvalgsmedlemmer (referat kan ses på 

hjemmesiden) 
 

- HP er ny kontaktperson mellem 
bestyrelsen og turneringsudvalget. 

 
Juniorudvalg: 

- AA har været til Landsseminar 
 
 
 
 

Begynderudvalg: 
- 3 fra begynderudvalget har deltaet i 

møde om Frivillige fællesskaber for 
seniorer på Sydlangeland. 
 
 
 

Sponsorudvalg: 
 
 
Husudvalg: 

- Ny varmdriksautomat forventet 
installeret denne uge 
 

- Priser i cafeen 
 
 

 
 
Da vi ikke har modtaget noget tilbud fra JFM, blev det 
besluttet ikke at udgive nogen annonceavis i 2022 
 
 
Der arbejdes med opsætning af ny PC til drift af Golfbox. 
 
 
Fremtidige referater fra udvalget sendes til bestyrelsen 
samtidig med de lægges på hjemmesiden 

Erik Knudsen er ny formand for turneringsudvalget. Erik 
og Peter Andreasen indkaldes til møde med 
sponsorudvalget med henblik på fastlæggelse af 
sponsormatcher i 2022 

 

Der skal være fokus på juniormiljø, hvilket 
besværliggøres med en stor aldersspredning. 

De juniorer som ønsker det og er klart til det tilbydes at 
deltage i div. Juniorturneringer afholdt rundt i DK 

Frivilligcenteret Langeland arbejder med oprettelse af 
frivillige fællesskaber for seniorer på Sydlangeland Det 
blev på mødet besluttet at udarbejde et katalog med div. 
Tilbud. LGK vil gerne være en del af det tilbud og tilbyde 
vores faciliteter til formålet. 

MH har meldt at han ikke længere ønsker at stå for 
sponsorerne, JF har talt med MH og fået alt materialet. 
Der skal findes en ny sponsorchef. 

 

Levering udskudt til uge 49 

 

Der har været megen kritik fra klubbens medlemmer 
efter ølpriserne blev hævet. Bestyrelsen besluttede efter 
nogen debat at nedsætte prisen på alm. øl (grønne) og 
classic (røde) til 15 kr. 

 
 
 
 
 
 
AA 
 
 
HP/KP 

5) Fastlæggelse af møder:  
- Bestyrelsesmøde 

 
 

 
Næste bestyrelsesmøde tirsdag den 18. januar kl. 16.00 
 
 

 

6) 
 

Eventuelt:  
 

  
 

 

Praktiske forhold: Niels Vagn har lovet at sørge for lidt mad efter mødet. 
Næste møde:  
Bemærkninger: 
 

 



 


